
Správa predsedu kontrolnej komisie SK-SDV, VZ SK SDV 14.11.2021 

 

V roku 2021 kontrola prebiehala s ohľadom na pandémiu COVID-19, elektronicky. Fyzická kontrola 
nebola vykonaná.  

Kontrola uznesení ́z VZ a VV: V roku 2020 boli VV väčšinou online cez aplikáciu Zoom. Materiály na VV 
neboli včas doručované, častokrát vôbec, chýbali pozvánky s programom v riadnom predstihu, 
zápisnice boli zverejňované s oneskorením. Napriek viacerým upozorneniam Kontrolnej komisie 
náprava nebola vykonaná. Pozvánka na VV nebola doručovaná členom KK, o konaní VV SKSDV, som sa 
dozvedal od iných členov VV SKSDV. Zápisnice z VV SKSDV sú zverejňované oneskorene, bez 
schválených príloh a rozpočtov.   

Rozpočet VZ SKSDV jednotlivých akcii sa nedodržuje, zmeny a prečerpania nie sú schvaľované VV SK-
SDV v predstihu. 

Čerpanie jednotlivých položiek na MS 2021 v Čunove nebolo schválené na VV SK-SDV, taktiež nebola 
schválená zmena rozpočtu.  

Z viacerých uznesení VZ a VV stále chýba konečné doúčtovanie MS v Pau 2017 – šprint. (NeOH) 

VZ Máj 2021: na tomto VZ boli nesprávne vypočítaní delegáti s právom hlasu, klubom KTKLM a ŠKPBA 
bol pridelený hlas za reprezentáciu v rozpore so stanovami za rok 2019 o čom KK informovala pred 
konaním VZ. 

Sociálne štipendiá pre mládežníckych športovcov schválené na MVZ 2020 vo výške 20 000€ neboli 
vyplatené. 

Kontrola Canoe Slalom s. r. o. nebola vykonaná, nebolo nám umožnené nahliadnuť do dokumentov. 
Jedná sa o dlhodobý problém od vzniku SK-SDV.  

Viaceré položky v zúčtovaní PUŠ 2021 neboli schvaľované VZ a VV, nie sú zapísané v žiadnej zápisnici z 
VZ a VV.   

 

Martin Stanovský st.  

Predseda Kontrolnej komisie SK-SDV  

 


